
През погледа на нашите гости
(Продължение от стр. 1)

грама е щастливо съчетание 
на виенски автори, едни от 
най-изящните композитори.

. Искам да> подчертая- че евро 
лейската музика е проникна 
ла у нас именно от Виена 
през Русе и тази връзка, 

която се създава сега между два 
та града чрез музиката, мно 
го добре се свързва с деви 
за на фестивала.

Нашият оркестър и аз лич 
но сме щастливи, че- тъй ка 

то .участвуваме в русенските 
музикални празници през две 
години, ще отбележим него 
вата тридесетгодишнина. От 
сега ме вълнува мисълта за 
една представителна програ
ма, каквато забележителни 
ят русенски фестивал заслу
жава.

.* *. *

Герда и Герхард Ритшел- 
журналисти от в. „Горноав 
стрийски новини“ — Линн 
(Австрия): — Тук сме само 

за два концерта, но успяхме 
да разберем, че организация 
та на фестивала е отлична, 
с- добра програма. Хареса 
ни и това- че операта също 
е включена в музикалните 
празници. Най-хубави думи 
можем да кажем за русенс 
ката публика, която истинс
ки се вживява в изпълнения 
та. Когато се върнем в Линц, 
ше споделим впечатленията 
си от фестивала пред нашите 
читатели.


